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I N T E R P E L A C J A 

dot. podjęcia skutecznych kroków 
ws. uspokojenia ruchu w ul. Bohaterów Września 

 

 Podczas ostatniego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
poruszyłam kwestię budowy w ul. Bohaterów Września skrzyżowania wyniesionego, 
ws. której kilkakrotnie apelowałam w tym roku na prośby Mieszkańców, a którzy 
uskarżają się na wzmożony ruch pojazdów tą ulicą, do tego poruszających się z 
nadmierną prędkością. Ratusz odpowiedział na te monity, iż jedyną jeszcze możliwą 
do zastosowania tam metodą uspokojenia ruchu (znaki nie zdają egzaminu) jest 
właśnie takowe skrzyżowanie. Stąd wynikał mój wniosek o jego ujęcie go w budżecie 
na 2022 r. Nie został wyszczególniony w tym budżecie, z tego powodu, iż, jak 
przekazano mi na ww. Komisji, takie zadania są ujęte w dziale dot. bieżącego 
utrzymania dróg. Powiedziano też przy tym, że zostanie rozważone wprowadzenie 
tego skrzyżowania, gdyż może się spotkać z negatywną opinią ZKM z uwagi na 
przebiegającą tędy linię autobusową. Wcześniej w odpowiedziach nie wspominano o 
tym. Jedno jest pewne – problem w tej ulicy istnieje, nadchodzi zaś kolejny rok, a 
Mieszkańcy zostawieni są z nim samym sobie. Jak zatem wspomniałam na tej 
Komisji, pilne jest jego rozwiązanie, nie zaś pozostawienie tematu, sugerowanie, iż 
autobusowi przeszkadza zarówno skrzyżowanie równorzędne, wyniesione, czy też 
proponowane wcześniej poduszki berlińskie. 

 Wnoszę zatem po raz kolejny o uwzględnienie w 2022 r., pewnie najlepiej po 

spotkaniach osiedlowych, kiedy jest sporządzana lista zadań na dany rok, o 

wprowadzenie inwestycji dot. uspokojenia ruchu w ul. Bohaterów Września 

skutecznie rozwiązującej problem z przekraczaniem w niej prędkości. 
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